

التاريخ: 8 يوليو 2024م

## إستقالة الرئيس التنفيذي من منصبه

تعلن شركة الأسماك العمانية ش.م.ع. لمساهميها الكرام إن مجلس الإدارة قد قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 4 يوليو 2024م قبول إستقالة المهندس / نبيل بن سالم الرويضي، الرئيس التنفيذي للشركة لأسباب شخصية إعتباراً من 1 يوليو 2024م على أن يكون أخر يوم عمل له يوم 14 يوليو 2024م. كم قرر المجلس تكليف الفاضل / محمد بن سالم العامري، نائب الرئيس التنفيذي للدعم بتولي منصب الرئيس التنفيذي بالوكالة خلال المرحلة القادمة.

Date: 8th July 2024

## Resignation of Chief Executive Officer (CEO) from his position

Oman Fisheries Company S.A.O.G announces to respected shareholders, that the Board of Directors decided, in its meeting held on 4<sup>th</sup> July 2024, to accept the resignation of Engineer/ Nabeel Salim Al-ruwaidhi, CEO of the company for personal reson, effective from 1<sup>st</sup> July 2024. The last working day for Engr.Nabeel will be on 14<sup>th</sup> July 2024. The Board have been decided to assign Mr. Mohammed Salim Al Amri, Vice President of Support, to the position of acting CEO During the next stage.

ع/ شركة الأسماك المعمانية ش.م.ع.ع

